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Referat fra bestyrelsesmøde afd. 7                    den 020812. 

Afbud Anders. 

Pia har afleveret vingave til Rita, Henning og Ruth, som de har fået i anledning af 

deres udtrædelse af afdeling 7 bestyrelse.  

Henny takkede på vegne af Ruth for vingaven. 

Nyt fra formanden.  

Tre beboere har siden sidste møde modtaget klagebrev fra Sundby-Hvorup 

Boligselselskab. 

To lejemål for støj og upassende adfærd. 

En beboer på grund af husdyrhold. 

 

Der har været 13 fra og tilflytninger i den forgangne periode. 

 

Ole har haft kontakt til en beboer som i en periode har spillet meget højt musik, 

det har tilsyneladende hjulpet da der ikke har været larm siden. 

 

Uggerly vvs, har fået licitationen på vandure, som etableres i løbet af efteråret. 

 

Rundgangsliste. 

Da der i forbindelse med forårsgennemgangen er konstateret sokler der smuldrer 

og er ved at gå i forfald, man er nødt til, at gøre noget ved dette. 

Kontoret har et forslag om at forstærke muren med en stensætning. 

Afd. 3 og 10 har haft samme problem, så løsningsmodeller kan ses der. 

Bestyrelsen støtter forslaget, så der må gerne arbejdes videre på en 

løsningsmodel. 

Hvis der findes billedmateriale om mulige løsninger, må dette gerne rundsendes 

til bestyrelsen. 

 

Hjørringvej 39 a, skal have repareret kælderopgang. Pris kr. 16.460.00 

Etableringer foretages af Clemmensen og Co. 

 

Christian Rasmussen er ansat som ny inspektør pr 1/8 2012. 

Formand Hans B Christensen fylder 65 år den. 2. September. 
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Pia køber gave til ovenstående. 

 

Nyt fra Organisationsbestyrelsen. 

Man forventer at skema b bliver godkendt på byrådsmødet i januar 2013, så man 

kan påbegynde nybygning af 100 ungdomsboliger på Lindholm Brygge. 

Man håber på opstart marts 2013. 

Afd. 12, den boligsociale indsats, der holdes møde med Landsbyggefonden, for 

videreførelse af projektet i perioden 2013-2016. 

Afd. 12, helhedsplanen. 

Der foretages første spadestik Vangen 283 b den. 14.august kl. 12.00 

Alle er velkomne. 

Sager til drøftelse /debat. 

Der var en del snak om, der kan laves et briknøgle system til opgang og 

kælderdøre, hvis dørtelefoner stemmes igennem på afdelingsmødet den 

11.september. 

Kan man evt. få kodet barnevognsrum og cykelrum på, hvis man vil benytte disse. 

Forslag og pris på ovenstående, hvis dørtelefoner stemmes hjem. 

Ole kan uddybe mere. 

Forslag:  Om kodning  af indgangsdøre og postkasser så de er ens. 

Pris på dette ønskes. 

Aktiviteter. 

Børnedag/ loppemarked den. 18  august. Kl. 10.00- 16.00. 

Politi- tilladelse, til afholdelse af dette er kommet. 

Henny kontakter Henrik fra Nørresundby spejderne ang. tidspunkt m.m. 

Desuden kontakter Henny, NU-El ang. strøm, og Fritz ang. borde- bænke som skal 

køres over til pladsen. 

Fritz sørger også for affaldsposer/ container. 

Ernst bestiller varer hos SPAR købmanden. 

Vi mødes kl.8.00 den 18.august. 

 

Evt.  

Næste møde 3. september kl.18.00 

 


